
Dear International SFL Colleagues,

Because of the summer vocation, the new year holiday, the Chinese

Spring Festival, as well as the persistent impact of the pandemic, there

are still friends who wish to, but have not yet been able to submit their

abstracts to the 47th International Systemic Functional Congress and the

Pre-Congress Institute to be held at Shenzhen 21–29 July 2022. We

therefore decide to postpone the submission deadline to the end of next

month, that is, the midnight of 28 February. Please go to the website of

the Congress: www.isfc2022.cn for information.

The pendamic has created a new international context for academic

activity; so we have to be strongly prepared to adapt ourselves to this

difficult situation. However human beings have never been scared or

stopped by any natural or man-made problems and disasters, and we

will for sure overcome all hardships, let alone inconvenience.

Look forward to meeting you all in July.

The ISFC2022 Organising Committee

31 January 2022

http://www.isfc2022.cn/


关于会议延迟提交论文摘要的通告

学界师友反映：今年春节时间早，放假后只有半个月时间，加上

备节的各种干扰，很多师生都来不及准备摘要，不断有人询问第 47

届国际系统功能语言学大会暨第 18届语篇分析学术研讨会的摘要提

交截止日期能否推迟。

我们在后台查看了摘要提交情况，发现不少可能参会但没有提交

摘要的学界同仁不在其中。由于正值春节时间，经商议决定，会议摘

要提交的截止日期延迟到 2月 28日 24点。特此通告！

此外，还有师生咨询摘要选题方面的问题：不是系统功能语言学

的选题是否可以参加？鉴于今年的活动是两个学术会议合并召开，而

语篇分析学术研讨会并不受上述选题限制，因此欢迎任何跟功能视角

有关的语篇分析论文。

请大家随时关注会议网址：www.isfc2022.cn。

即颂春节愉快、阖家安好、虎年顺利如意！

第 47届国际系统功能语言学大会暨

第 18届语篇分析学术研讨会筹委会

深圳大学外国语学院

2022年 1月 31日

http://www.isfc2022.cn/

